



BORANG PERMOHONAN SKIM TABUNG KEBAJIKAN ALUMNI

BUTIRAN PEMOHON

NAMA	
NO. KAD PENGENALAN	
ALAMAT	
NO. TEL / EMEL	
HUBUNGAN (jika pemohon bukan alumni)	
PEKERJAAAN	

PENDAPATAN ISI RUMAH PEMOHON (RM)		BIL. TANGGUNGAN	
		NO. AKAUN BANK	

NAMA ALUMNI (jika pemohon bukan alumni)	
PROGRAM PENGAJIAN	
TAHUN KONVO/NO MATRIK	

BUTIRAN SUMBANGAN (SILA TANDA DI RUANG YANG BERKENAAN)

BIL	SUMBANGAN	MAKLUMAT DAN SYARAT	SILA TANDA (v)
1.	KEMATIAN	<ul style="list-style-type: none">Pemohon mesti kemukakan dokumen sokongan atau berkaitan (salinan sijil nikah, sijil kematian, kad pengenalan pemohon dan salinan penyata akaun bank yang aktif dan terkini).Tempoh permohonan tidak melebihi 6 bulan dari tarikh kematian.Hanya alumni yang layak akan dipertimbangkan	
2.	BENCANA ALAM/MUSIBAH LAIN	<ul style="list-style-type: none">Layak bagi kerosakan harta benda yang berlaku di kediaman yang didiami oleh pemohon sahaja.Permohonan hanya dibenarkan SEKALI sahaja untuk kes yang sama.Sila kemukakan salinan dokumen pihak berkuasa atau laporan polis (berserta anggaran kos kerosakan) dan gambar yang berkaitan.Kemukakan salinan kad pengenalan pemohon dan salinan penyata akaun bank yang aktif dan terkini.Tempoh permohonan tidak melebihi 6 bulan daripada tarikh kejadian.Hanya alumni yang layak akan dipertimbangkan.	

BIL	SUMBANGAN	MAKLUMAT DAN SYARAT	SILA TANDA (v)
3.	PENYAKIT/KEMALANGAN SERIUS/ALAT SOKONGAN KECACATAN	<ul style="list-style-type: none"> • Permohonan hanya dibenarkan SEKALI sahaja untuk kes yang sama. • Permohonan mesti disertakan Surat Akuan Laporan Perubatan dan salinan dokumen sokongan yang berkaitan daripada pihak hospital. • Kemukakan salinan sijil nikah (sekiranya pemohon adalah pasangan mangsa/pesakit) • Kemukakan salinan kad pengenalan dan penyata akaun bank yang aktif dan terkini. • Tempoh permohonan tidak melebihi 6 bulan dari tarikh kejadian. • Hanya alumni yang layak akan dipertimbangkan. 	

PERAKUAN PEMOHON:

Saya mengaku segala keterangan dan maklumat yang disertakan adalah benar.

TANDATANGAN PEMOHON
NAMA:

TARIKH

UNTUK KEGUNAAN PEJABAT:

Permohonan DILULUSKAN/DITOLAK Ulasan : ----- TANDATANGAN/COP PENGARAH PUSAT ALUMNI Tarikh:	RUJUKAN Keputusan permohonan ini telah disahkan dalam mesyuarat Jawatankuasa Tabung Kebajikan Alumni Tarikh Mesyuarat : Bil. :
--	--

Jawatankuasa Skim Tabung Kebajikan Alumni UUM berhak menolak sebarang permohonan yang tidak memenuhi syarat. Sebarang pertanyaan lanjut sila hubungi Pusat Alumni di talian 04-9284034/4036 atau emel alumniuum@uum.edu.my